

Nouveau feuillet T5008/ RL-18

Aux Courtiers ayant choisi Banque Nationale Investissement pour l'envoi des feuillets fiscaux pour leurs clients. Veuillez noter que le feuillet T5008/RL-18-État des opérations sur titres sera envoyé à vos clients détenteurs de comptes non enregistrés ayant fait des dispositions durant l'année. L'envoi de ce feuillet est prévu la dernière semaine de février et sera jumelé aux T3 ou T5, s'il y a lieu, de vos clients.

New Tax Slip T5008 / RL-18

For Dealers who have chosen National Bank Investment Inc. to send their tax slips for their clients. Please note that the tax slip T5008 / RL-18 Statement of Securities Transactions will be sent to your customers who have made disposition of securities in their non registered accounts during the year. This tax slip should be sent by the last week of February and will be sent with T3 or T5, if possible, to your customers.